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Ontwikkelingen in Mago
De economische situatie is in 2024 verder verslechterd. Hoe hoog de nood is, bleek
halverwege het jaar, toen met name jongeren protesteerden, toen de regering nieuwe
belastingen wilde invoeren. De economie komt niet tot leven, met als gevolg dat vele
gezinnen in bittere armoede leven. In dat licht is het mooi, dat we via ons project en met
behulp van sponsoren in Mago zelfs vier keer voedselpakketten hebben kunnen uitdelen
aan de allerarmsten. Daarnaast gaat het schoolvoedselprogramma (1.000 lagere school
kinderen krijgen iedere dag een middagmaaltijd) onverminderd door.
In 2024 waren de klassen in de diverse opleidingen goed gevuld. Zo’n 200 studenten
hebben een praktische opleiding gevolgd, waarmee ze zélf aan het werk kunnen om in hun
levensonderhoud te voorzien. Dat de aantallen toenemen is onder meer te danken aan het
feit dat voor de jongvolwassenen uit de armste gezinnen 80 % van de schoolfee vanuit de
stichting wordt gesponsord. De salarissen van de docenten kunnen daarmee worden
betaald en waar nodig worden deze vanuit de stichting aangevuld. De examenresultaten zijn
nog steeds prima: 95 % van de leerlingen slaagt en regelmatig slaagt 100 %. Een audit van
de landelijke onderwijsinstelling heeft aangetoond dat, ondanks deze goede resultaten, extra
investeringen nodig zijn in de educatie van de docenten, de materialen en klaslokalen.

Gezondheidszorg verbeteren
De grote armoede in Mago zelf én in haar omgeving zorgen er ook voor dat veel mensen
niet in staat zijn een basale zorg te kunnen betalen. Het op het terrein van de stichting
gebouwde gezondheidscentrum, gerund door het Katani hospital vanuit Nairobi, zorgde
eerst voor een goede toestroom van mensen die de zorg nodig hadden. Gedurende het jaar
bleek deze partner niet in de gelegenheid de dienstverlening op peil te houden en is eind
2024 een nieuwe partner gevonden om het niveau weer op het juiste peil te krijgen. In 2024
is ook met behulp van een sponsor een kraamkliniek gebouwd en een programma opgezet
om de vrouwen veilig en hygiënisch te kunnen laten bevallen. De moeder-kind sterfte in
Kenia is erg hoog. Naast de kliniek zelf is ook een programma gestart om de vrouwen die de
bevalling premie niet kunnen betalen te kunnen sponsoren. Na een aarzelend begin
kwamen de aantallen vanaf september goed op gang en zijn inmiddels meer dan 30
bevallingen (allen goed geslaagd) achter de rug.
De gezondheid goed op peil houden, begint bij de kinderen. Op 7 lagere scholen is een door
de stichting gefinancierd tandenproject gaande, alwaar de kinderen een tandenborstel en
tandpasta krijgen en daarmee leren hun gebit te verzorgen. In de gezondheidskliniek komt
een aantal dagen in de week een tandarts waar kinderen met problemen naar toe kunnen
om deze te behandelen.

Meisjes- en jongenshostel gebouwd en gerenoveerd
In 2024 is, dankzij een welwillende sponsor, een meisjeshostel gebouwd en geopend.
Dit leidt ertoe dat de meisjes in een veilige omgeving, op de compound zelf, kunnen
verblijven en studeren. Het al aanwezige jongenshostel heeft een noodzakelijke renovatie
ondergaan, die de stichting heeft kunnen financieren.

Het guesthouse
Het guesthouse op het terrein is al langere tijd actief en ook hier waren en zijn renovaties
noodzakelijk. De stichting heeft in 2024 kunnen beginnen met de financiering ervan. Dit
versterkt de lokale zelfredzaamheid wat betreft de inkomsten en is tevens een opleidingsplek
voor een tweetal opleidingen.



Het bestuur
De voorzitter van het bestuur, de heer Fred Huurman, is volgens plan per 1 januari 2025
teruggetreden als voorzitter. Maar als ambassadeur van het project blijft hij betrokken. Zijn
taak is overgenomen door Johan Meure.
Edwin Brink heeft aangegeven dat hij vanwege zijn drukke werkzaamheden zich uit het
bestuur zal terugtrekken. Een vervanger is in beeld, die we hopen te kunnen begroeten als
bestuurslid begin 2025.

Het bestuur heeft in 2024 vijf keer vergaderd. In deze vergaderingen komen veelal de
diverse (noodzakelijke) investeringen aan de orde, (financiële) rapportages,
sponsorontwikkelingen en de communicatie over het project. Ook heeft een delegatie een
vergadering bijgewoond van de local board in Kenia.
Er is regelmatig ZOOM en whatsapp communicatie met de mensen in Mago.

Financieel beleid
De inkomsten van onze stichting bestaan uit bijdragen van individuele en bedrijven sponsors
en georganiseerde evenementen ten behoeve van ons werk in Mago. De financiële
doelstelling is om een zodanige reserve te hebben dat calamiteiten of incidentele
investeringen in Mago kunnen worden opgevangen. Op de balans per 31 december is een
bestemmingsfonds opgenomen voor Mago Care. Verder is er een voorziening opgenomen
voor groot onderhoud van de gebouwen in Mago.
Zichtbaar op de staat van baten en lasten is ook dat de inkomsten lager uitvallen dan de
uitgaven. Het zoeken, vinden én vasthouden van onze sponsoren is dus van erg veel
belang. En dus ook onze ANBI-status.

Tenslotte
Het bestuur wil ook dit jaar alle sponsors hartelijk bedanken voor hun bijdragen. Hierdoor
konden wij, samen met onze mensen in Mago, ook weer in 2024 ons werk doen.

Namens het bestuur, Putten, februari 2025
Johan Meure,
voorzitter


